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En primer lloc felicitar tots els grups municipals per haver estat capaços 
de posar-se d’acord, elaborar i signar un document com el que fa 
referència a la situació de Gaza i encoratjar a la ciutadania d’Esplugues a 
manifestar-se. Creiem que actes com aquest són necessaris i la greu 
situació de Palestina es mereix la unitat de les forces polítiques. 
També volem deixar clar el nostre posicionament respecte les actuacions 
de Hamàs ja que no creiem que la seva sigui la manera adequada de 
lluitar per a l’alliberament i la dignitat del poble palestí, perquè a la fi, la 
violència no genera més que violència. 
 

• Ha demanat o demanarà el seu grup municipal que el seu partit faci 
les gestions necessàries en l’àmbit on tingui influència per tal de 
portar a terme una política sancionadora contra el govern d’Israel i 
demanar la condemna directa a l’estat d’Israel a més de demanar la 
fi de la guerra. 

 
Bé, de fet no és que ho hagi demanat el grup d’Esquerra Republicana 
d’Esplugues sinó que Esquerra Republicana ha donat suport a les 
manifestacions que hi ha hagut perquè s’acabi el conflicte a la franja de Gaza i 
a l’endèmica guerra que tenen palestins i israelians. És obvi que com a 
politiques sancionadores no sé si tenim influència per portar-ne a terme o no, 
però entenem que en aquest cas el pes polític que puguin tenir els diversos 
representants d’Esquerra en les diverses institucions segur que faran esment a 
intentar acabar amb la violència contra el poble palestí. 
 
 
Registre 623 
Elisabet Millà 
 
Els treballadors i treballadores de l’ajuntament i també els càrrecs 
electes, per tal de conciliar la vida familiar poden portar els seus fill i filles 
en èpoques de vacances escolars o fora de l’horari escola a l’ajuntament, 
en lloc de deixar-los com la majoria de la població, en espais o casal, amb 
familiars (sovint avis i àvies) o “cangurs”? 
Hi ha algú en aquest ajuntament que tingui aquest costum? 
En aquest cas què n’opina el seu grup municipal? 
 
Bé, des d’Esquerra, nosaltres no coneixem cap treballador de l’Ajuntament 
d’Esplugues que porti la seva canalla dintre del seu horari laboral a les 
dependències de l’Ajuntament. Malgrat tot sí que ens consta, perquè ho hem 
vist alguna vegada, que l’Alcaldessa, suposo que per una curta estona, sí que 
ho ha fet. El que pensem o no pensem d’aquest costum jo diria que nosaltres 
no ho considerem un costum sinó segurament un fet anecdòtic i puntual, i no 



una actitud suposo que quotidiana i normal. Suposo que tots els que som pares 
alguna vegada, jo mateix a la feina no m’ha quedat més remei, la meva feina és 
de paleta per cert, endur-me algun nano perquè, o la iaia no se’l podia quedar, 
o evidentment no teníem cap altra manera de portar-lo enlloc, però com dic, és 
a nivell puntual.  
 
Per tant, l’opinió que té el grup municipal respecte a si hagués aquest cas, 
òbviament no el considerem així, vull dir que en tot cas no ens consta que  
distorsioni la vida laboral del propi Ajuntament, i que al cap i a la fi, potser si la 
feina de la Sra. Alcaldessa fos una feina perillosa o una feina que comportés 
altres connotacions de perill a alguna de les criatures ens ho miraríem diferent, 
però també considerem una altra qüestió. Ser alcalde o ser regidor no 
comporta un horari de 4 o 8 hores diàries sinó que normalment ho fas de 
vegades fins i tot dormint, i per tant entenc i comprenc que algú, per la raó que 
sigui, hagi de menester d’endur-se la canalla a l’Ajuntament en un moment 
determinat. 
 


